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Vragen van de leden Weekers en
Neppérus (beiden VVD) aan de
ministers van Financiën en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over
mogelijke garantie voor Econcern.
(Ingezonden 24 februari 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer overweegt
garant te staan voor Econcern?1

2
Wat vindt u van de uitspraak van de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
dat de rol van Econcern voor de
duurzame energieproductie is «te
vergelijken met die van een
systeembank» voor het financiële
stelsel? Deelt u de opvatting dat deze
vergelijking volstrekt mank gaat? Zo
nee, waarom niet? Zijn er volgens u
nog meer van dergelijke
vergelijkingen te maken?

3
Wat vindt u van de uitspraken van de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
dat een staatsgarantie voor dit
specifieke bedrijf moet worden
overwogen? Welke precedentwerking
heeft dit voor andere bedrijven in
moeilijkheden? Welke risico’s brengt
dit met zich mee voor de
belastingbetaler?

4
Wat vindt u ervan dat de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer alles op
alles zal zetten om de kredietkraan
naar het duurzame energiebedrijf
Econcern weer open te draaien?
Welke mogelijkheden heeft zij
hiertoe? Kunnen ministers dat ook
voor andere bedrijven in
moeilijkheden? Bij welk loket kunnen
die bedrijven dan aankloppen?

1 Het Financieele Dagblad, 20 februari 2009:
«Cramer op de bres voor noodlijdend
Econcern».

Antwoord

Antwoord van minister Bos
(Financiën), mede namens de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
(ontvangen 19 maart 2009)

1
Ja.

2
Econcern is een van de grotere
spelers op de Nederlandse en
Europese markt van projecten voor
duurzame energie. De verwijzing naar
een systeembank is slechts bedoeld
om aan te geven dat Econcern een
belangrijke schakel is op deze markt.

3
De Minister van VROM heeft niet
aangegeven dat er een staatsgarantie
voor Econcern moet worden
overwogen. De minister van VROM
heeft gezegd dat «we onderzoeken of

de overheid garant moet gaan staan
voor de kredieten of dat er andere
wegen zijn die de geldstroom weer
op gang brengen.» Ze heeft daarmee
aangegeven dat eventuele problemen
serieus worden genomen en dat
gekeken wordt of en op welke wijze
de overheid hier een rol kan spelen.
De minister van VROM heeft een
garantstelling alleen als voorbeeld
genoemd.

4
De samenvatting van het FD is dat de
minister van VROM «alles op alles»
wil zetten om «de kredietkraan» naar
Econcern open te draaien. De
minister van VROM heeft echter
alleen aangegeven dat de situatie van
Econcern en haar mogelijkheden om
hier iets in te kunnen betekenen
onderzocht worden. Het kabinet vindt
het belangrijk dat ook gezonde
bedrijven op het gebied van
duurzame energie niet de dupe
worden van de kredietcrisis. De
mogelijkheden van de overheid om
hier iets aan te doen zijn uiteraard
ingekaderd door onder andere
staatssteunregels en budgettaire
mogelijkheden. Zoals de minister van
VROM ook heeft aangegeven moet
dit alles passen binnen het
totaalpakket aan maatregelen dat de
overheid treft in deze crisis. Bedrijven
kunnen als zij hiervoor in aanmerking
komen een beroep doen op
bestaande en onlangs ingestelde1

regelingen.

1 Zie kamerbrief «follow-up kredietcrisis»,
kamerstukken 2008–2009, 31 371, nr. 88.
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